
              Referat af generalforsamling i Ringkøbing Provstis  

          Distriktsforening 23. februar kl. 19.00 i Ringkøbing Kirkehus. 

 

Generalforsamlingen indledtes med, at Heide Sun fortalte om sit arbejde som hospice præst i 

Hvide Sande. 

Herefter afholdtes generalforsamling iflg. vedtægterne. 

 

Valg af dirigent 

Jesper Andersen blev valgt. 

 

Valg af referent 

Referent Jette Aamann 

 

Forelæggelse af bestyrelsens beretning. 

Beretning (se vedlagte) blev afholdt af bestyrelsens formand Iver Poulsen og efterfølgende 

godkendt. 

 

Godkendelse af revideret regnskab. 

Regnskab (se vedlagte) blev gennemgået af bestyrelsens kasserer Henning Rindom og 

efterfølgende godkendt. 

 

Drøftelse af foreningens opgaver i det kommende år. 

Flg. emner blev fremhævet som vigtige opgaver for distriktsforeningen: 

- Tilbyde relevante og aktuelle kurser for foreningens medlemmer herunder introduktion til 

DAP.   

- Kursus for nye menighedsrådsmedlemmer i regi af stiftet. Det planlagte kursus blev ikke 

afholdt grundet Covid-19. 

- Tilbyde foredrag om teologiske emner eks. den dobbelte udgang. 

- Tilbyde information, træning og netværk for kontaktpersoner. Ane Thomsen tilbød at lave en 

liste over kontaktpersoner i Ringkøbing provsti. Bestyrelsen retter kontakt til 

menighedsrådene for indsamling af navne.  



- ”Grøn kirke” – der er lagt op til samarbejde med Skjern distriktsforening herom 

 

Drøftelse af budget og fastsættelse af medlemskontingent. 

Budget og forslag til medlemskontingent (se vedlagte) blev gennemgået af bestyrelsens kasserer 

Henning Rindom og efterfølgende godkendt. 

 

Valg af delegerede og stedfortræder til landsforeningens delegeretmøde den 10-12 juni. 

Som delegerede blev valgt Jesper Andersen, Henning Rindom og Anne-Marie Veller. 

Suppleant blev Ann Vestergaard Holm. 

 

Indkomne forslag. 

Ingen forslag er fremsendt 

 

Eventuelt 

Tak og ros til den afgående formand, Iver Poulsen, der har været formand for bestyrelsen det 

seneste år. 

 

Bestyrelsen 

Suppleant til bestyrelsen Anne-Marie Meller, blev valgt ind i bestyrelsen. Som ny formand blev 

Anne-Marie Meller valgt. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


